



World Class Olympic Swimming Pool Schwimmbad

Client

World Class, Moscow, Russia

Design

VOX Architects, Moscow, Russia

Web

www.worldclass.ru

www.vox-architects.com

At the heart of this fitness centre is a swimming pool. The design uses contrasting shapes, materials and colours to powerful dynamic effect. The pool is divided into two main zones. The entrance area with a lower ceiling is dominated by the colour red which gives it a very sensual feel. With lofty arches and smooth white shapes floating above the blue water, the main area of the pool has an air of weightlessness. The lighting concept manages without any visible light sources: the interior illumination is diffuse and full of reflections.

Statement by the jury

The high-contrast design of this swimming pool manages to combine sensuality, purity and weightlessness into an appealing sports venue.

Im Mittelpunkt dieses Fitnesscenters steht ein Schwimmbad. Die Gestaltung setzt auf den Kontrast von Formen, Materialien und Farben, was eine kraftvolle Dynamik erzeugt. Der Pool ist in zwei Bereiche unterteilt. In der Eingangszone mit abgesenkter Decke dominiert die Farbe Rot, was ihr ein sinnliches Aussehen verleiht. Die Hauptzone des Pools vermittelt mit erhabenen Bögen und glatten weißen Formen über dem blauen Wasserfeld Schwerelosigkeit. Das Lichtkonzept verzichtet auf sichtbare Leuchten: Das Innenlicht ist diffus und voller Reflexionen.

Begründung der Jury

Durch die kontrastreiche Gestaltung dieses Schwimmbads gelingt es, Sinnlichkeit, Reinheit und Schwerelosigkeit zu einer ansprechenden Sportstätte zu vereinen.